



သင့်ကလေး၏ လက်ရှိနှင့်အနာဂတ်လိုအပ်ချက်များ အတွက် စတင်ငွေစုပါ

သင့်ကလေးသည် နို့စို့အရွယ် ကလေးငယ်ဖြစ်စေ၊ ကျောင်းနေအရွယ် ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် ကြီးကောင်ဝင်အရွယ်သို့ ကူးပြောင်းနေသည်ဖြစ် စေ ၎င်းတို့ကို ပိုမိုလုံခြုံသော အနာဂတ်တစ်ခုတည်ဆောက်ပေးနိုင် ရန် Maryland ABLE အကောင့်ဖြင့် ယခုပင် စတင်ငွေစုလိုက်ပါ။ Maryland ABLE အကောင့်သည် သတ်မှတ် အရည်အချင်းနှင့် ပြည့်မီ သော မသန်စွမ်းသူများနှင့် ၎င်းတို့၏ မိသားစုများအတွက် သင့် ကလေး၏ ကျန်းမာရေး၊ အမှီအခိုကင်းစွာနေထိုင်နိုင်ရေး သို့မဟုတ် ဘဝအရည်အသွေးနှင့် သက်ဆိုင်သည့် အသုံးစရိတ်များ ပေးချေရန် အတွက် ငွေစုဆောင်းရန်နှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် ကုန်ကျစရိတ်နည်းပြီး အခွန်သက်သာသည့် နည်းလမ်းတစ်ခုဖြစ်သည်။

စမတ်ကျကျ ငွေစုပြီး သင့်ကလေး၏ လက်ရှိနှင့် အနာဂတ်ကို ဖက်ဒရယ်နှင့် ပြည်နယ်အကျိုးခံစားခွင့်များဖြင့် လုံခြုံပါစေ။

သင့်ကလေးသည် အကျိုးခံစားခွင့်များ လက်ခံရရှိနေပြီ ဖြစ်စေ၊ အနာဂတ်တွင်ရရှိ မည်ဖြစ်စေ သင်သည် SSI ပိုင်ဆိုင်မှုကန့်သတ်ချက် \$2,000 ထက် ကျော်လွန်၍ ငွေစုနိုင်သည်။ ABLE အကောင့်တစ်ခုတွင် သင့် SSI ငွေသားအကျိုးခံစားခွင့်များ ကို မထိခိုက်စေဘဲ \$100,000 အထိ ငွေစုနိုင်ပါသည်။ ဤအကောင့်ရှိငွေများသည် Medicaid ကျန်းမာရေးအာမခံနှင့် ကင်းလွတ်ခွင့်များ၊ HUD၊ SNAP နှင့် အခြား အရာများကဲ့သို့သော အခြားပြည်နယ်နှင့် ဖက်ဒရယ်အကျိုးခံစားခွင့်များအပေါ် သက်ရောက်မှုရှိမည်မဟုတ်ပါ။

ယခုအချိန်နှင့် အနာဂတ်အတွက် ထိန်းချုပ်စီမံပါ

ဆေးကုသမှုစရိတ်များ၊ ကုထုံး၊ ပညာရေး၊ အလုပ်နည်းပြ၊ ကိုယ်ရေး ကိုယ်တာ ပံ့ပိုး မှု၊ အထောက်အကူနည်းပညာ၊ စသည်တို့ကဲ့သို့သော အရည်အချင်းပြည့်မီသော မ သန်စွမ်းမှုကုန်ကျစရိတ်များ (QDEs) အဖြစ် သတ်မှတ်ထားသည့် ကုန်ကျစရိတ် အမျိုးမျိုးအတွက် ယခု သို့မဟုတ် နောက်ပိုင်းတွင် ပေးချေရန် Maryland ABLE အ ကောင့်ကို အသုံးပြုပါ။

သင့်ကလေး၏ Maryland ABLE အကောင့်သို့ ထည့်ဝင်ငွေများသည် အခွန် ကင်းလွတ်သည်

Maryland ABLE အစီအစဉ်သည် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ရွေးချယ်စရာ လေးခု ပံ့ပိုးပေး သည့်အပြင် \$250,000 အထိ အာမခံပေးထားသော FDIC အကောင့်တစ်ခုလည်း ပါရှိသည်။ ကြိုတင်ငွေပေး Visa ကတ်သည် သင့်ကလေးအသက်အရွယ်အလိုက် ငွေကြေးဆိုင်ရာ တတ်သိမှုနှင့် စွမ်းဆောင်နိုင်မှုတို့ကို ပံ့ပိုးပေးရန် တောင်းဆိုသည့် အခါတွင်လည်း ရရှိနိုင်သော ဝန်ဆောင်မှုတစ်ခုဖြစ်သည်။ အရည်အချင်းပြည့်မီ သော မသန်စွမ်းမှုဆိုင်ရာ ကုန်ကျစရိတ်များအတွက် အသုံးပြုသောအခါ ထည့်ဝင် ထားသည့်ငွေများသည် အခွန်ကင်းလွတ်ပါသည်။

ထည့်ဝင်ငွေများသည် သင်၏ မေရီလန်ပြည်နယ် အခွန်ဆောင်ထားသော ဝင်ငွေမှ နုတ်ယူရန် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ပါသည်

မည်သူမဆို သင့်ကလေး၏ Maryland ABLE အကောင့်သို့ လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။ Maryland ABLE အကောင့်ကို ပံ့ပိုးပေးသော မေရီလန်အခွန်ထမ်းတစ်ဦးချင်း စီသည် ၎င်း၏ မေရီလန်ပြည်နယ်အခွန်ဖြတ်ပိုင်းတွင် အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ တစ်ဦးလျှင် ၎င်းတို့၏ ဝင်ငွေစုစုပေါင်းမှ တစ်နှစ်လျှင် \$2,500 အထိ နုတ်ယူရန် အရည်အချင်းပြည့်မီပါသည်။

529 ကောလိပ်ငွေစုအကောင့်ကို လွှဲပြောင်းခြင်း

သင့်ကလေးအတွက် 529 ကောလိပ်ငွေစုအကောင့်တစ်ခုရှိပြီး အနာဂတ်တွင် ကျောင်းလခ သို့မဟုတ် အခြားအရည်အချင်းပြည့်မီသော ပညာရေးစရိတ် များအတွက် ၎င်းကို အသုံးပြုဖြစ်တော့မည်မဟုတ်ကြောင်း ယူဆပါက ထို အကောင့်မှ ငွေများကို Maryland ABLE အကောင့်သို့ လွှဲပြောင်းရန် လွယ်ကူ ပါသည်။ အပိုဆောင်းအခကြေးငွေ သို့မဟုတ် ပြစ်ဒဏ်ကြေးများမပါဘဲ လွှဲပြောင်းမှုကို ပြီးမြောက်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သင့်ကိုယ်ပိုင်အခြေအနေများပေါ် မူတည်၍ သင့်လျော်သောအကြံဉာဏ်များရယူရန် အရည်အချင်းပြည့်မီသော အခွန်ဆိုင်ရာကျွမ်းကျင်သူထံမှ အခွန်ဆိုင်ရာအကြံဉာဏ်ကို ရယူရန် သင့်အား တိုက်တွန်းထားသည်။

အထူးလိုအပ်ချက်များဆိုင်ရာ ယုံကြည်မှုများနှင့် Maryland ABLE တို့သည် အတူတွဲလျက် ရှိနေနိုင်သည်

သင့်ကလေးတွင်အထူးလိုအပ်ချက်များဆိုင်ရာ ယုံကြည်မှုရှိဘဲလည်း Maryland ABLE အကောင့်ကို ရနိုင်ပါသည်။ သင့်တွင် အထူးလိုအပ်ချက်များ ဆိုင်ရာ ယုံကြည်မှုရှိပါက၊ ၎င်းသည် Maryland ABLE အကောင့်တစ်ခုနှင့် အတူ တွဲ၍လုပ်ဆောင်နိုင်သည်။



Maryland ABLE အကောင့်ကို MarylandABLE.org တွင်ဖွင့်ပါ



ဖောက်သည်ပံ့ပိုးမှု
(855) 563-2253
တနင်္လာနေ့ - သောကြာနေ့ • နံနက် 9 နာရီမှ ည
8 နာရီအတွင်း



“ကျွန်မရဲ့ ABLE အကောင့်မှာ ငွေစုခြင်းက လွယ်ကူပါတယ်။ မိသားစုနဲ့ သူငယ်ချင်းတွေကို ကျွန်မရဲ့ ABLE လက်ဆောင်ပေးစာမျက်နှာလင့်ခ်တစ်ခု ပေးပို့ထားပြီး ကျွန်မရဲ့ နွေရာသီစခန်းချဖို့အတွက် သူတို့က ကူညီငွေစုပေးပါတယ်။”
-- Lily၊ ကျောင်းသူ

"ABLE အကောင့်တစ်ခုက ကျွန်တော့်သမီးရဲ့ ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ ကုန်ကျစရိတ်တွေအတွက် နှစ်နဲ့ချီ ကူညီပေးချေခဲ့ပြီး သူမရဲ့ အနာဂတ်အတွက် ပြင်ဆင်နိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းကို ပေးပါတယ်။"
-- Jimi မိဘ

သင့်ကလေးအတွက် ပိုမို ကောင်းမွန်သော ဘဝ အတွေ့အကြုံကို ရယူခြင်း Maryland ABLE အကောင့်ဖွင့်ပါ။

**\$25 ခန့် ဖြင့် သင့်ကလေး၏
ဘဏ္ဍာရေးအနာဂတ်အတွက်
ယနေ့ပင် စတင်ငွေစုပါ။**

MarylandABLE.org
သို့ ဝင်ရောက်ပါ

သို့မဟုတ်
(855) 563-2253 သို့ ခေါ်ဆိုပါ။
တနင်္လာနေ့ - သောကြာနေ့
အရှေ့တိုင်းစံတော်ချိန် နံနက် 9 နာရီမှ ည 8 နာရီအထိ

Maryland ABLE အစီအစဉ်တွင် စာရင်းသွင်းခြင်းသည် သင့်နှင့် သင့်မိသားစုအတွက် အရေးကြီးသော ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ခုဖြစ်သည်။ စာရင်းသွင်းရန် ဆုံးဖြတ်ခြင်း မပြုမီ ပရိုဂရမ် ကြေငြာချက်နှင့် ပါဝင်ခြင်းဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်တစ်ခုလုံးကို သေချာစွာဖတ်ပါ။ Maryland ABLE ပရိုဂရမ် ကြေငြာချက်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ရည်မှန်းချက်များ၊ စွန့်စားရမှုများ၊ စရိတ်များနှင့် ကုန်ကျစရိတ်များ၊ အခကြေးငွေများနှင့် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်းမပြုမီ သင်သေချာစဉ်းစားသင့်သည့် အခြား အချက်အလက်များကို ဖော်ပြပါသည်။ အကယ်၍ ခံစားခွင့်ရသူသည် မေရီလန်ပြည်နယ် ပြင်ပတွင် နေထိုင်ပါက၊ သင်သည် Maryland ABLE အစီအစဉ်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် ဆုံးဖြတ်ချက်မချမီ အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ၏ မူလပြည်နယ်မှ ပေးဆောင်သော မည်သည့် ABLE ပရိုဂရမ်ကိုမဆို ထည့်သွင်းစဉ်းစားသင့်သည်။ နိုင်ငံအခြေပြု အကျိုးခံစားခွင့်များသည် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံရန် ဆုံးဖြတ်ချက်တစ်ခုချရာတွင် ထည့်သွင်းစဉ်းစားပြီး သင့်လျော်စွာ တွက်ဆရမည့်အချက်များစွာထဲမှ တစ်ခုဖြစ်သင့်သည် ကို သတိရပါ။ Maryland ABLE အကောင့်များကို မေရီလန်ပြည်နယ်၊ မည်သည့်ပြည်နယ်အေဂျင်စီ သို့မဟုတ် ဌာနခွဲ၊ သို့မဟုတ် ၎င်းတို့၏ ခွင့်ပြုချက်ရ အေးဂျင့်များ သို့မဟုတ် တွဲဖက်အဖွဲ့အစည်းများမှ အာမခံထားခြင်းမရှိပါ။ Maryland ABLE အကောင့်တွင် ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်းဖြင့် ငွေဆုံးရှုံးမှု ရှိနိုင်ပါသည်။ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ရည်မှန်းချက်များ၊ စွန့်စားရမှုများ၊ ကုန်ကျစရိတ်များနှင့် ကုန်ကျစရိတ်များကို ရင်းနှီးမြှုပ်နှံခြင်းမပြုမီ ထည့်သွင်းစဉ်းစားပါ။